

No. 597. CONVENTION (No. 14) CONCERNING THE APPLICATION OF THE WEEKLY REST IN INDUSTRIAL UNDERTAKINGS, ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS THIRD SESSION, GENEVA, 17 NOVEMBER 1921, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946<sup>1</sup>

N° 597. CONVENTION (N° 14) CONCERNANT L'APPLICATION DU REPOS HEBDOMADAIRE DANS LES ÉTABLISSEMENTS INDUSTRIELS, ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA TROISIÈME SESSION, GENÈVE, 17 NOVEMBRE 1921, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS, 1946<sup>1</sup>

25 May 1970<sup>2</sup>

RATIFICATION by the FEDERAL REPUBLIC OF CAMEROON in respect of Western Cameroon

25 mai 1970<sup>2</sup>

RATIFICATION de la RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE DU CAMEROUN à l'égard du Cameroun occidental

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 38, p. 187; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 8, as well as annex A in volumes 607, 632, 636, 640 and 715.

<sup>2</sup> At the time of its admission into the International Labour Organisation, on 7 June 1960,\* the Republic of Cameroon recognised itself to be bound by that Convention, and the Convention continued to be in force as from 7 June 1960 in Eastern Cameroon.\*\* As a result of the ratification registered on 25 May 1970, the Convention is now to be equally binding in respect of Western Cameroon.

\* United Nations, *Treaty Series*, vol. 366, p. 368.

\*\* *Ibid.*, vol. 444, p. 306.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 38, p. 187; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 1 à 8, ainsi que l'annexe A des volumes 607, 632, 636, 640 et 715.

<sup>2</sup> Lors de son admission à l'Organisation internationale du Travail, le 7 juin 1960\*, la République du Cameroun s'est reconnue liée par cette Convention et la Convention est demeurée en vigueur à compter du 7 juin 1960 au Cameroun oriental\*\*. Par suite de la ratification enregistrée le 25 mai 1970, le Cameroun occidental sera dorénavant lié lui aussi par la Convention.

\* Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 366, p. 368.

\*\* *Ibid.*, vol. 444, p. 306.